
Obecné zastupiteľstvo obce Zlatá Idka 
 
 

 

Zápisnica 

z II. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zlatá Idka, konaného dňa      

24. apríla 2024 o 18.00 hod. v priestoroch Kultúrneho domu Zlatá Idka, Zlatá Idka 159, sála KD 

Prítomní poslanci OZ: Ing. Andrej Jacko, Ing. Dávid Molnár, Zuzana Beličáková,                 

Roland Molnár                                                                       

Ďalší prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva, otvoril starosta obce Roman Beličák, ktorý privítal 
poslancov OZ. Konštatoval uznášania schopnosť OZ a predniesol návrh programu rokovania  
v súlade s pozvánkou na toto zasadnutie. 

 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa navrhol starosta obce Rolanda Molnára a ako overovateľov zápisnice  navrhol 
Ing. Andreja Jacka a Ing. Dávida Molnára 

 

Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
3. Schválenie programu rokovania 

V rámci tohto bodu starosta obce predniesol návrh programu v súlade s pozvánkou na 
zasadnutie. 

 
Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým sa schvaľuje program rokovania 

obecného zastupiteľstva v pôvodnom znení. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté 

 
4. Kontrola plnenia uznesení. 

V rámci tohto bodu starosta informoval o prijatých uzneseniach na zasadnutí zo dňa 
16.2.2024,  ktoré boli štandardným spôsobom zverejnené a nadobudli platnosť a účinnosť. 

 
Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo obce berie na 

vedomie , že uznesenia od č.1– 7 nadobudli svoju právoplatnosť. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



5. Prerokovanie pripomienok k Návrhu zmien a doplnkov č.7 územného plánu  

obce Zlatá Idka 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov OZ, že po konzultácii s Oddelením dopravy 
KSK by bolo potrebné, v prípade rozšírenia intravilánu, zapracovať do územného plánu ich 
požiadavky. 

 

 OZ Zlatá Idka navrhuje a schvaľuje  zapracovať rozšírenie intravilánu obce, pri vjazde do obce 
od parcely 1076/3 a pri výjazde z obce po parcelu 1109. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
6. Prekovanie žiadosti od p. Čapa 

  Starosta obce informoval poslancov OZ o liste od p.Čapa so žiadosťou o odpustenie zmluvnej 
pokuty. 
 
OZ Zlatá Idka za a) nesúhlasí s návrhom od p.Čapa s odpustením zmluvnej pokuty vo výške 
4000 eur  a za b)  predlžuje  a schvaľuje  lehotu zriadenia potravín do 13.8.2025. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
7.  Prerokovanie návrhu od p. Kaštáka 

Starosta obce informoval poslancov OZ o návrhu p.Kaštáka, nakoľko obecná zastávka je 

postavená na pozemku p.Kaštáka. 

 
OZ Zlatá Idka berie na vedomie informácie poskytnuté starostom obce k návrhu od p.Kaštáka. 

 

Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
8.  Schválenie návrhu zmluvy s p. Macákom 

Starosta obce informoval poslancov OZ o návrhu zmluvy s p.Macákom 
 
   OZ Zlatá Idka schvaľuje darovaciu zmluvu od p.Macáka 

 
Hlasovanie: Za: 3   Proti: 1 (Ing.Dávid Molnár) Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
9. Informácie k obecným akciám 

Starosta obce predniesol OZ informácie k obecným akciám. 
 
 OZ Zlatá Idka berie na vedomie informácie od starostu obce k obecným akciám. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 



 

 
10. Rôzne 

Starosta obce informoval OZ Zlatej Idky, že od budúceho týždňa budeme môcť využívať obecný 
traktor 25.04. 2024 bude povolený prevod  finančných prostriedkov na zaplatenie traktora.  
Starosta obce navrhol vybudovanie prístrešku pre drevo k budove obecného úradu. 
 
 

11. Diskusia 
 

Ing. Dávid Molnár sa informoval o pláne zimnej údržby a o obecných pracovníkoch. 
Roland Molnár sa informoval o možnosti zakúpenia nových sietí na brány a koše v priestoroch 
multifunkčného ihriska. 
Starosta informoval o zakúpení projektora a verejnom premietaní v sále KD počas MS v hokeji 
a ME vo futbale, boli by to zápasy slovenskej reprezentácie vo večerných hodinách. 

 
12. Záver 

 
Na záver rokovania, starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 

o 19.45 hod. 
 

 
Vyhotovil: Roland Molnár 

 

Overovatelia: Ing.Andrej Jacko    

         Ing. Dávid Molnár 


